

《少儿英语故事：猫和猪》

Once upon a time, there were a cat and a pig who were the best of friends. One day, the cat accidentally fell into a deep hole. The pig quickly found a rope and tossed it down to the cat, calling out, "Here, catch!" Unfortunately, the pig threw the entire roll of rope down into the hole.

The cat, a bit frustrated, said, "Throwing the rope like this won't help me get out. How am I supposed to climb up?" The pig, confused, asked, "What else should I do?" The cat replied, "You should hold onto one end of the rope!"

The pig then jumped into the hole, grabbed the other end of the rope, and said, "Now, you can climb up!" The cat started to cry, and it was a happy cry...

Some people may not be very smart, but they are still worth having as friends for life.

从前，有一只猫和一只猪，它们是最好的朋友。有一天，猫不小心掉进了一个深洞。猪很快找到了一根绳子，把它扔下去给猫，喊道：“接住！”不幸的是，猪把整卷绳子都扔进了洞里。

猫有些沮丧地说：“这样扔绳子，怎么能帮我上去呢？我该怎么爬出去？”猪迷惑地问：“那还能怎么做？”猫回答：“你应该抓住绳子的一头！”

然后，猪跳进洞里，抓住了绳子的另一头，说：“现在，你可以爬上来了！”猫开始哭了，但它哭得很幸福……

有些人可能并不是很聪明，但它们仍然是值得你终生拥有的好朋友。

重点词汇：

once upon a time 从前

best of friends 好朋友

accidentally 意外地

deep hole 深坑

toss 扔

unfortunately 不幸地

entire roll 整卷

frustrated 沮丧的

climb up 爬上去

confused 困惑的

started to cry 开始哭

happy cry 高兴的哭

worth having 值得拥有

for life 终身

